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Znak: OR. 0002.7.2024 

 

Protokół nr LXVIII/2024 

z sesji Rady Powiatu Rawickiego odbytej w dniu 28 marca 2024 r. w godz. od 11:00 do 12:55. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych. 

Obecni: 

1. Ceglarek Wiesław 
2. Drozdowski Ryszard   
3. Frąckowiak Katarzyna  
4. Gilewski Jacek   
5. Heinze Marek  
6. Jagodziński Maciej  
7. Junory Karol 
8. Kołeczko Krzysztof    
9. Kośmider Grażyna 
10. Matysiak Paweł    
11. Moryson Jakub 
12. Osiecki Radosław    
13. Pawłowski Tadeusz  
14. Popielas Piotr 
15. Sidor Roman 
16. Sperzyński Adam 
17. Węcłaś Szymon   

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-otworzył obrady mówiąc: „Otwieram LXVI sesję Rady 
Powiatu Rawickiego”. Powitał wszystkich obecnych uczestniczących w obradach. Stwierdził, że 
zgodnie z quorum oraz listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu w posiedzeniu 
uczestniczy 17 radnych, co stanowi 100% ustawowego składu Rady, tym samym zostaje 
spełniony wymóg zawarty w § 13 ust. 3 pkt 1 Statutu Powiatu Rawickiego, Rada jest władna 
obradować i podejmować prawomocne uchwały. Następnie zapytał, czy radni wnoszą 
zastrzeżenia, co do trybu lub sposobu zwołania dzisiejszej sesji.  

Radni nie wnieśli zastrzeżeń, co do trybu i sposobu zwołania sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że porządek obrad Państwo radni otrzymali. 
Zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są pytania lub uwagi a wobec ich nie 
wniesienia przedstawił porządek obrad.  

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXVI Sesji.  
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4. Sprawozdanie Starosty Rawickiego z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego  
w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pakosław na 2024 rok. 
7. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Rawickiego na lata 2024-2034. 
8. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej na 2024 rok. 
9. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Rawickiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za 2023 rok. 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Rawickim za 
2023 rok. 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny działalności 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Miejskiej Górce za rok 2023. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Rawiczu za rok 2023 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej w Powiecie Rawickim. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora 
rodzinnej pieczy zastępczej w Powiecie Rawickim za rok 2023. 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/59/15 Rady Powiatu Rawickiego z dnia 
18 czerwca 2015 r. w sprawie nadania Statutu dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Rawiczu. 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zaktualizowanej „Strategii 
Rozwoju Powiatu Rawickiego  na lata 2020-2030” za rok 2023. 

16. Podjęcie Uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie 
dla Wielkopolski 2021-2027, Priorytetu 6 Fundusze europejskie dla Wielkopolski o 
silniejszym wymiarze społecznym (EFS+), Działania 6.7 Edukacja przedszkolna, ogólna oraz 
kształcenie zawodowe - Edukacja włączająca. 

17. Podsumowanie kadencji 2018-2024 Rady Powiatu Rawickiego.  
18. Wolne głosy i wnioski. 
19. Zakończenie. 
 
3. Przyjęcie protokołu z LXVI sesji. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–poinformował, że protokół z LXVI sesji Rady Powiatu 
Rawickiego Radni otrzymali drogą elektroniczną, był wyłożony do publicznego wglądu w 
Starostwie Powiatowym. Nie wniesiono do niego poprawek lub uzupełnień. Przystąpił do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z LXVI sesji. 

W głosowaniu brało udział 17 radnych. Za przyjęciem protokołu nr LXVI głosowało 17 radnych. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 



 3 

 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–stwierdził, że Rada przyjęła protokół z LXVI sesji. 

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego w okresie 
międzysesyjnym. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–poprosił Pana Adama Sperzyńskiego Starostę Rawickiego, 
o przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

Adam Sperzyński Starosta Rawicki-przedstawił sprawozdanie stanowiące załącznik nr 2 do 
protokołu. Ponadto przedstawił prezentację z bieżącej działalności powiatu w okresie 
międzysesyjnym, stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu. Powrócił do ostatniej sesji Rady 
Powiatu Rawickiego, kiedy Radny Pan Radosław Osiecki zarzucił, że mija się z prawdą, że 24 
września 2023 r. informacje o biogazowni pojawiły się na BIP Gminy Rawicz. Jednak 24 
września 2023 r. to niedziela a dokumentacja pojawiła się po tej dacie, czyli w BIP pojawiła się 
szybciej aniżeli w biurze podawczym.   

Radosław Osiecki Radny-taką informację uzyskałem z gminy ale w BIP gminy była cały czas, 
natomiast w Starostwie była dwa tygodnie i zniknęła. Temat można było rozwijać od września 
a nie w okresie kampanii wyborczej.    

Adam Sperzyński Starosta Rawicki-w kwestii publikacji materiałów, jeśli publikacja materiałów 
jest na określony czas, to po tym czasie z automatu znika. Przypomniał, że mowa o wrześniu 
2023 roku a nie o styczniu 2024 roku, kiedy ta informacja pojawiła się u nas. Gdyby się nie 
pojawiła u nas całej dyskusji nie byłoby.   

Roman Sidor Przewodniczący Rady-podziękował i przeszedł do punktu kolejnego porządku 
obrad. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła 
interpelacja Radnego Pana Adama Sperzyńskiego dotycząca stanu terenu przylegającego do 
poligonu w Sierakowie, stanowiąca załącznik nr 4.  

6. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pakosław na 2024 
rok.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali. Kierownik 
Powiatowego Zarządu Dróg Pan Jarosław Trawka szczegółowo omówił go na posiedzeniach 
Komisji. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich niewniesienia przystąpiono 
do głosowania.                 
                     
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/500/24 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pakosław na 2024 rok, głosowało 17 radnych, 
uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
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Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

7. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Rawickiego na lata 2024-2034. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-powiedział, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali. 
Został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Panią Agatę Wolną Główną Księgową. 
Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich niewniesienia przystąpiono do 
głosowania.  

              
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/501/24 
w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Rawickiego na lata 
2024-2034, głosowało 17 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

8.Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.   

Roman Sidor Przewodniczący Rady– powiedział, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali. 
Został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Panią Agatę Wolną Główną Księgową. 
Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich niewniesienia przystąpiono do 
głosowania.  

                       
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/502/24 
w sprawie dokonania zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok, głosowało 17 radnych, 
uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

9. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej 
Straży Pożarnej w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Rawickiego w zakresie 
ochrony przeciwpożarowej za 2023 rok. 
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Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz z informacją radni 
otrzymali, został przedstawiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej mł. bryg. Pana Marcina Wysokińskiego. Zapytał, czy 
są pytania do projektu uchwały i informacji a wobec ich niewniesienia przystąpiono do 
głosowania. 

 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/503/24 
w sprawie przyjęcia informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 
w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa Powiatu Rawickiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej 
za 2023 rok, głosowało 17 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Rawiczu o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Rawickim za 
2023 rok. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz z informacją radni 
otrzymali, został przedstawiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Panią Grażynę 
Marczyńską Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały i informacji a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania. 

 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/504/24 
w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Rawiczu 
o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Rawickim za 2023 rok, głosowało 17 radnych, 
uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania i dokonania oceny działalności 
Warsztatów Terapii Zajęciowej w Miejskiej Górce za rok 2023. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem 
radni otrzymali, został przedstawiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Panią Annę 
Hejducką Prezes Stowarzyszenia Dzieci i Osób Niepełnosprawnych w Miejskiej Górce. Zapytał, 
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czy są pytania do projektu uchwały i sprawozdania a wobec ich niewniesienia przystąpiono do 
głosowania. 

 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/505/24 
w sprawie przyjęcia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Rawiczu 
o stanie bezpieczeństwa sanitarnego w Powiecie Rawickim za 2023 rok, głosowało 17 radnych, 
uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Rawiczu za rok 2023 wraz z wykazem potrzeb w zakresie 
pomocy społecznej w Powiecie Rawickim.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem 
radni otrzymali, został przedstawiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Panią Ewę 
Szczepaniak Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały i sprawozdania a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania. 

 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/506/24 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Rawiczu za rok 2023 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej w Powiecie 
Rawickim, głosowało 17 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora 
rodzinnej pieczy zastępczej w Powiecie Rawickim za rok 2023.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem 
radni otrzymali, został przedstawiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Panią Ewę 
Szczepaniak Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały i sprawozdania a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania. 

 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 
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Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/507/24 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej w 
Powiecie Rawickim, głosowało 17 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/59/15 Rady Powiatu Rawickiego 
z dnia 18 czerwca 2015 r. w sprawie nadania Statutu dla Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Rawiczu.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, został 
przedstawiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Panią Ewę Szczepaniak Kierownika 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec 
ich niewniesienia przystąpiono do głosowania. 

 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/508/24 
w sprawie zmiany Uchwały Nr VII/59/15 Rady Powiatu Rawickiego z dnia 18 czerwca 2015 r. 
w sprawie nadania Statutu dla Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Rawiczu, głosowało 
17 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zaktualizowanej 
„Strategii Rozwoju Powiatu Rawickiego  na lata 2020-2030” za rok 2023. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem 
radni otrzymali, został przedstawiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Panią Katarzynę 
Łęcką Naczelnik Wydziału Oświaty, Promocji i Rozwoju. Zapytał, czy są pytania do projektu 
uchwały i sprawozdania a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania. 

 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/509/24 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zaktualizowanej „Strategii Rozwoju Powiatu 
Rawickiego  na lata 2020-2030” za rok 2023, głosowało 17 radnych, uchwała stanowi załącznik 
nr 14 do protokołu. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

16. Podjęcie Uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Fundusze 
Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027, Priorytetu 6 Fundusze europejskie dla Wielkopolski 
o silniejszym wymiarze społecznym (EFS+), Działania 6.7 Edukacja przedszkolna, ogólna oraz 
kształcenie zawodowe - Edukacja włączająca. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, został 
przedstawiony na posiedzeniach Komisji Rady przez Panią Katarzynę Łęcką Naczelnik Wydziału 
Oświaty, Promocji i Rozwoju. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich 
niewniesienia przystąpiono do głosowania. 

 
W głosowaniu uczestniczyło 17 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVIII/510/24 
w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 
2021-2027, Priorytetu 6 Fundusze europejskie dla Wielkopolski o silniejszym wymiarze 
społecznym (EFS+), Działania 6.7 Edukacja przedszkolna, ogólna oraz kształcenie zawodowe - 
Edukacja włączająca, głosowało 17 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA:17 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Gilewski Jacek, Heinze Marek, 
Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Matysiak Paweł, 
Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, 
Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

17. Podsumowanie kadencji 2018-2024 Rady Powiatu Rawickiego. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział: „Szanowni Państwo mija trwająca ponad 5,5 
roku VI kadencja Rady Powiatu Rawickiego. W tym miejscu w kilku zdaniach chciałbym 
podsumować pracę Rady. Pierwsza sesja obecnej Rady Powiatu Rawickiego została zwołana 
przez Komisarza Wyborczego w Lesznie na dzień 22 listopada 2018 roku. Rada Powiatu 
Rawickiego obradowała łącznie z dzisiejszą na 68 sesjach, podczas których uchwaliła 510 
uchwał. Radni zgłosili też 122 interpelacje i zapytania. Ponadto Rada wystosowała 5 apeli i 
zajęła 2 stanowiska. Radni pracowali w 4 stałych komisjach: Rewizyjnej, Skarg Wniosków i 
Petycji, Spraw Społecznych i Rolnictwa, Finansowo-Budżetowej i Rozwoju oraz doraźnej – 
Statutowej. Łącznie Komisje odbyły 259 posiedzeń. Ponadto Komisja Statutowa przygotowała 
projekt zmiany Statutu Powiatu Rawickiego. Przy okazji podsumowań warto podkreślić, iż 
posiedzenia Rady Powiatu odbywały się zawsze przy znaczącej frekwencji radnych. 
Uczestnikami wszystkich sesji byli radni: Pani Grażyna Kośmider, Pan Adam Sperzyński oraz 
Pan Jakub Moryson. W trakcie tej kadencji miały miejsce też dwa smutne momenty - 
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pożegnaliśmy dwie nasze koleżanki radne śp. Aleksandrę Ciąder-Hajnce Członka Zarządu 
Powiatu Rawickiego oraz  śp. Agatę Roszak, która była Członkiem Komisji Rewizyjnej. Szanowni 
Państwo, w tym miejscu pragnę bardzo serdecznie podziękować kolegom 
Wiceprzewodniczącym, Paniom i Panom Radnym, Zarządowi Powiatu Rawickiego z jego 
Przewodniczącym Starostą Panem Adamem Sperzyńskim, Pani Sekretarz Powiatu oraz Pani 
Skarbnik Powiatu, radcom prawnym, Paniom z biura rady,  kierownikom i pracownikom 
jednostek organizacyjnych powiatu, kierownikom komórek organizacyjnych oraz wszystkim 
pracownikom Starostwa Powiatowego za bardzo dobrą współpracę i wzajemne zrozumienie. 
Szanowni Państwo w niedzielę 7 kwietnia pójdziemy do urn, życzę więc Koleżankom i Kolegom 
radnym, którzy kandydują w tych wyborach powodzenia. Raz jeszcze bardzo dziękuję 
wszystkim pracownikom Starostwa w swoim imieniu jak i radnych”. 

 Adam Sperzyński Starosta Rawicki-podsumowanie VI kadencji Powiatu Rawickiego stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. Kończąc swoją wypowiedź dodał, że podczas obecnej kadencji 
była kwestia rozliczenia projektu ścieżki Rawicz-Osiek. Krajowa Administracja Skarbowa 
zarzuciła nam nieprawidłowości. W dniu wczorajszym odbyła się sprawa w Wojewódzkim 
Sądzie Administracyjnym i Wojewódzki Sąd Administracyjny uchylił decyzję Urzędu 
Marszałkowskiego, która nakłada na nas korektę. Jest to duży sukces ponieważ kilka milionów 
jest zamrożonych na ewentualne rozliczenia, kiedy wrócą będą na III etap budowy ścieżki 
Osiek-Dubin. Na zakończenie podziękował wszystkim Radnym, Członkom Zarządu, 
Kierownikom jednostek organizacyjnych, pracownikom za 5,5 roku współpracy. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–wspólnie z Wiceprzewodniczącymi Rady Panami Maciejem 
Jagodzińskim i Pawłem Matysiakiem wręczyli Radnym podziękowania za pracę w Radzie 
Powiatu.  

18. Wolne głosy i wnioski.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–zapytał, czy poza tematyką dzisiejszego posiedzenia ktoś 
chciałby zabrać głos. 

Marek Heinze Radny-podziękował Kierownikom jednostek organizacyjnych i pracownikom za 
profesjonalizm w przygotowywaniu materiałów pod obrady, za merytoryczne podejście do 
zgłaszanych interpelacji, postulatów.    

Tadeusz Pawłowski Radny–zapytał Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego Panią 
Grażynę Marczyńską, czy ma jakieś wiadomości o larwach much.  

Grażyna Marczyńska Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny-na komisjach padło pytanie o 
stan procedowania, jeśli chodzi o firmę, która na naszym terenie będzie chciała prowadzić 
działalność gospodarczą w zakresie produkcji much. Do Inspekcji Sanitarnej wpłynął wniosek o 
wydanie opinii do przedłożenia raportu środowiskowego. Została wydana w tej sprawie 
opinia, iż taki raport musi do Inspekcji wpłynąć. Żadnych innych dokumentów nie złożono, nie 
wpłynął też wniosek ani raport o wydanie środowiskowych uwarunkowań.  

Radosław Osiecki Radny–jest z nami Pani Joanna Popielarz i Pan Burmistrz Grzegorz Kubik 
może wyjaśnią kwestie ewentualnego powstania zakładu. Poprosił o możliwość udzielenia im 
głosu.  

Joanna Popielarz Project Manager Biuro Obsługi Inwestora i Przedsiębiorcy w Gminie Rawicz-
do gminy zgłosił się inwestor o wszczęcie postępowania. Na tym etapie otrzymał decyzję, że 
musi wykonać raport. Z informacji jakie posiadamy wiemy, że Rawicz nie jest główną 
lokalizacją pod tą inwestycję. Na ten moment nie mamy decyzji, czy inwestor zostanie i będzie 
dalej procedował. 
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Maciej Dubiel Burmistrz Bojanowa-mam przyjemność uczestniczyć w ostatniej sesji Rady 
Powiatu Rawickiego i jestem pod wrażeniem podsumowania przedstawionego przez Pana 
Starostę. Widać, że te pięć i pół roku zostało dobrze spożytkowane w powiecie rawickim, 
przede wszystkim jeśli chodzi o sektory edukacyjne, oświatowe i najważniejszy zdrowia. 
Podziękował Panu Staroście, Zarządowi, Państwu Radnym za dostrzeżenie potrzeb Gminy 
Bojanowo, gdzie realizowane były inwestycje chociażby ścieżka, budowa drogi w m. Tarchalin, 
Gołaszyn-Sowiny, inwestycje w infrastrukturę oświatową, jeśli chodzi o ZSPTCKU. Słowa 
podziękowania skierował do kierowników jednostek organizacyjnych na których pomoc i 
wsparcie zawsze mógł liczyć. 

Grzegorz Kubik Burmistrz Gminy Rawicz-podziękował Państwu Radnym za wszystko co zostało 
zrobione dla Powiatu Rawickiego, Gminy Rawicz i mieszkańców. Wszystko to będzie służyć 
przyszłym pokoleniom. Podziękował Zarządowi Powiatu, Radzie Powiatu Rawickiego i życzył 
aby kolejne rady pracowały na rzecz rozwoju całego powiatu.      

Roman Sidor Przewodniczący Rady-podziękował włodarzom Gmin Powiatu Rawickiego za 
owocną współpracę, którą było widać w sprawozdaniu Pana Starosty. Życzył powodzenia w 
nadchodzących wyborach. Na zakończenie przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń 
majątkowych wraz z kopią PIT za rok 2023 do dnia 30 kwietnia br.                   

19. Zakończenie. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–zamknął LXVIII sesję Rady Powiatu Rawickiego.  

 

Przewodniczący Rady 

protokołowała:           (-) Roman Sidor 

podinspektor                     

(-) Zofia Rogala 

 

 

 

 

 

 

 


